
Referat af bestyrelsesmøde i Foreningen Nyord, den 12. oktober 2024. 

 

Følgende deltog: Marianne Stolt Petersen (MSP), Michael Stolt (MS), Eyvind Lindegaard-Andersen 
(ELA), Klaus Simonsen (KS) og Randi Bach Poulsen (RBP). 

Afbud fra Jens Andersen og Annette Lindberg. 

Dagsorden var følgende: 

1. Økonomi 
2. Nationalpark 
3. Vandstandspæl 
4. Autocamper 
5. Oprydning hjemmeside 
6. Møllestang 
7. Arrangementer 
8. Ny adresseliste 
9. Evt. 

Ad 1 (og 8). MS oplyste at kassebeholdningen er knap 30.000. Der er en udestående betaling for 
annonce på hjemmesiden. Der rykkes ikke yderligere og annoncen slettes. Flere har udtrykt ønske om 
bannerreklamer på hjemmesiden. Enighed om, at der først betales for 2025 og hvis annoncen kan 
sættes på nu, vil de resterende måneder i år være gratis. Kontingent for 2025 opkræves i januar med 
frist 31.1. Medlemskredsen drøftedes og pkt. 8 behandledes samtidig med økonomi. MS havde 
udfærdiget en foreløbig oversigt over beboere. Der er nogen tvivl om, hvem der er medlemmer af 
foreningen. Listen skal kompletteres med e-mailadresser. MSP supplerer listen og er der herefter data, 
der mangler, supplerer øvrige medlemmer af bestyrelsen. Kontingentopkrævninger sendes til alle på 
listen og når betalinger er modtaget, laves den endelige medlemsliste. 

Ad 2. Lotte Illeris, der er Foreningens repræsentant i Nationalparkens bestyrelse sender løbende 
opdateringer på projektets fremdrift til bestyrelsen. Forslaget om særligt færiste på Ulvshalevej 
bekymrer. KS deltager i mødet om dette emne den 25.oktober sammen med Lotte Illeris. Mødet er for 
Nationalparkens naboer. Det er væsentligt at få klarhed over antal samt anden mulig trafikregulering, 
herunder særligt hastighedsregulering. Om muligt indkaldes til fællesmøde på Nyord den 15. eller 22. 
november med NST og repræsentanter fra bestyrelsen for Nationalparken. RBP skriver til Lotte Illeris 
herom og booker forsamlingshus, når dato er fastlagt. 

Ad 3. Det besluttedes at opdatere vandstandspæl på havnen. Havnen er enig. MS sørger herfor. 
Foreningen betaler det beskedne gebyr, der er forbundet hermed. 

Ad 4. Der er fortsat ingen regulering af autocampere. Formentlig er det NST, der er besluttende 
myndighed på bålpladsen. MS kontakter NST. 

Ad 5. Oprydning af hjemmeside er igangsat. ELA kontakter Kenneth. 

Ad 6. MS/RBP kunne oplyse, at der pt arbejdes med endelig afklaring af ejerforholdet vedr. Møllestang. 
Lokalhistorisk forening har udarbejdet en projektansøgning til fondsstøtte og denne proces vil blive 
igangsat når muligt. 



Ad 7. Der er arrangeret to gange fællesspisning (17.1 og 21.3). Det er initiativgruppen, som blev nedsat 
på sidste generalforsamling, der står bag det gode initiativ. 

Ad 9. ELA oplyste, at han var blevet bekendt med, at der er skrevet en krimi af forfatteren Anne Nørdby 
(tysk), der delvis foregår på Nyord. Krimien er på tysk. 

Næste bestyrelsesmøde er 1. februar 2015 kl. 9.00 hos MSP. GF afholdes 14.3 kl. 19.30. 

 

Referent RBP 

 


